
  Postpensjonistene i Stavanger               
ÅRSBERETNING FOR 2020 
 
Styret har hatt følgende sammensetning i 2020: 

 Leder:    Elin Øgreid 
 Nestleder:   Liv Ertesvåg 
 Sekretær:  Tor Ivesdal 
 Redaktør:  Trygve Rødland 
 Kasserer:  Arild Salthe 
 Vara medlemmer: Karin P. Olsen, Gudmund Buøen 
 
 Revisorar:  Kjell Martin Raknes og Tone Randa                                                                                                                             
 Vara revisor:  Ann Margrete Lein 
 
Det ble ikke valgt eller utpekt medlemmer til turkomité eller valgkomité på årsmøtet. 
 
Foreningens virksomhet i 2020: 
Møter: Det er avholdt 9 styremøter i eget lokale i Tante Emmas Hus, Kongsgata 43 i Stavanger 
bortsett fra juni da møtet ble avholdt hos Liv i Ringveien på Kleppe. Det ble ikke avholdt styremøter i 
april, mai og juli. 
 
Medlemsmøter: Ett medlemsmøte er avholdt. Det var i forbindelse med årsmøtet i mars i Skipper 
Worses lokaler i Stavanger. I tillegg ble det arrangert en rekeaften 20. februar i Tante Emmas hus der 
43 stk. deltok. 
 
Årsmøtet ble avviklet 3.3. på Skipper Worse med 63 medlemmer til stede. 
Agenda for årsmøtet ble godkjent med følgende punkter: 
 
1) Åpning og konstituering 
2) Årsberetning for 2019 
3) Revidert regnskap for 2019 
4) Handlingsplan for 2020 
5) Forslag 
6) Budsjett for 2020 
7) Valg 
 
Møtet ble greit avviklet ettersom både årsberetningen og regnskapet ble godkjent uten merknader. 
Likeledes ble handlingsplanen også godkjent uten merknader.  
Et forslag som gjaldt postpensjonister som har vært ute av posten en stund, og deres mulighet for å 
benytte våre feriehjem/hytter ble også behandlet. Etter en god del om og men har dette nå i høst blitt 
avklart.  
Det foreslåtte budsjettet og innstillingen fra valgkomiteen ble også vedtatt uten merknader. 
 
Turvirksomheten 
På grunn av smittesituasjonen ble det ikke arrangert noen turer i 2020. Den planlagte turen til 
Montenegro og Kroatia ble avlyst etter at vi hadde betalt inn depositum/første del av turprisen. Turen 
som vi tenkte å gjennomføre nordover Vestlandet til Atlanterhavsveien var ikke bestilt før det meste 
av reiser ble frarådet. Likeledes ble det heller ikke arrangert noen dagstur/bedriftsbesøk til Posten og 
Brings nye terminal på Vagle/Ganddal. Der hadde vi håpet å se hvordan det var blitt på den nye 
arbeidsplassen for Postens og Brings terminaltilsatte.  
 



Noen trimturer ble gjennomført på tross av smitteverntiltakene: tre turer i første kvartal. I august hadde 
vi utflukt til Solbjørg (utsatt fra juni). Dessuten hadde vi en vanlig trimtur i begynnelsen av august og i 
de fire resterende månedene fram mot jul.  
 
Annen aktivitet: 
De tre første kaffetreffene i Stavanger og de to første i Sandnes ble gjennomført før 
smittevernstiltakene satte en stopper for slike ut året. 
 
Medlemmene: 
Vi startet året med 319 medlemmer. I løpet av året har 8 stk. meldt seg ut, 11 stk. er strøket pga. 
manglende betaling av kontingent og 5 stk. er gått bort, mens 12 nye er kommet til. Foreningen har nå 
307 medlemmer (pr. 31.12.2020). Følgende medlemmer er gått bort i løpet av året: Eva Hessen, 
Magny Haagensen, Alf Bjørnar Holmgren, Jorun Kristine Skadsem og Gerd Bergliot Tellenes. 
 
Representasjon 
Trygve Rødland er medlem av Husstyret for Tante Emmas hus. Tor Ivesdal er medlem av Landsstyret 
og har deltatt på ett styremøte i februar. Elin deltok på møte i «Fellesutvalget for pensjonister i 
Stavanger» der hun ble valgt til nestleder i oktober. 
 
Inntektsbringende aktiviteter (Grasrotandelen). 
Her har 52 spillere/medlemmer bidratt til 30.289,22 kroner i inntekt til foreningen i år.  
 
Vervekampanjen 
Det har ikke vært delt ut flaxlodd til medlemmene i forbindelse med verving i år. 
 
Post-PensNytt (vårt medlemsblad):  
9 nummer er kommet ut i 2020. Dette er en viktig informasjonskanal mellom styret og medlemmene. 
Her informerer vi om de aktuelle arrangementene og annet aktuelt stoff. De fleste medlemmene får 
dette bladet via e-post og det blir i tillegg lagt ut på nettsiden vår. Resten sendes fysisk ut i posten. 
I år har det vært mindre arrangementer å melde om på grunn av smitteverntiltakene. Vi har heldigvis 
kunnet gi ut bladet regelmessig og informert om andre nyheter likevel, så som trimturene som vi 
likevel har kunnet gjennomføre. Dessuten har det vært noen nyheter å informere om i forbindelse med 
sammenslåingen av Postkom. og Fagforbundet. I tillegg er det informert om et initiativ fra politisk 
hold om å endre pensjonsopplegget. 
 
I tillegg til dette bladet blir også nyheter etc. lagt ut på vår webside. 
 
Styret takker medlemmene for aktiv medvirkning og deltakelse i 2020 i den lille grad vi har arrangert 
noen sammenkomster. Men det var god oppslutning både til årsmøtet og rekeaftenen. Dessuten har det 
vært god oppslutning om trimturene da disse kom i gang igjen. Medlemstallet er tilfredsstillende. Det 
er viktig å holde dette over 300. Det gir oss to representanter til landsmøtet, men vi oppfordrer likevel 
medlemmene om å prøve å skaffe flere medlemmer. Det styrker foreningen. Vi er også åpne for og 
interesserte i å få forslag/innspill til nye aktiviteter. 
 
Til slutt ønsker styret alle medlemmene vel møtt til nye samvær og aktiviteter i 2021som vi håper kan 
gjennomføres i større utstrekning enn tilfellet har vært i 2020.  
 
Styret ved  
Elin Øgreid, Liv Ertesvåg, Tor Ivesdal, Trygve Rødland, Gudmund Buøen, Karin P. Olsen og Arild 
Salthe. 
 


